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P R O T O K Ó Ł   Nr 43/2018 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 22 maja  2018 r. 

   

Posiedzenie Komisji prowadził  jej Przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

Porządek posiedzenia:  

1. Informacja PSP o stanie ochrony p. poż. i innych zagrożeniach.  

Spotkanie z prezesami OSP Gminy Stryków.  

2. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji w głosowaniu  ( 6 

głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się – podczas głosownia nieobecny 

radny Krzysztof Bandurowicz ). 
Na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni Prezesi poszczególnych jednostek OSP z 

terenu Gminy Stryków oraz Dowódca Jednostki Ratowniczo - Gaśniczej PSP w Strykowie.  

 
Ad. pkt. 1  

Informację PSP o stanie ochrony p. poż. i innych zagrożeniach przedstawił mł. bryg. Pan 

Bartłomiej Tomczuk Dowódca Jednostki Ratowniczo - Gaśniczej PSP w Strykowie.  

( załączona do niniejszego protokołu w wersji pisemnej). 

Dowódca Jednostki Ratowniczo - Gaśniczej PSP w Strykowie podziękował Burmistrzowi 

Strykowa za współpracę oraz Prezesom jednostek OSP za współdziałanie w podejmowanych 

wspólnie akcjach ratowniczych. Pozytywnie odniósł się do działań gminy Stryków 

polegającej na wyposażaniu jednostek w sprzęt i szkolenie strażaków ochotników. 

Dowódca Jednostki mówił o tym, że dokonując zakupu strażackich wozów bojowych dla 

jednostek  OSP  należy brać pod uwagę już te istniejące w jednostkach, tak aby sprzęt będący 

na wyposażeniu jednostek był różnorodny i zapewniał właściwe jego wykorzystanie w 

warunkach zagrożeń a nie kierować się zasadą , która jednostka będzie miała większy wóz 

bojowy. 

Pan Janusz Kubicki Prezes OSP w Lipce apelował o dokonanie przeglądu wszystkich 

hydrantów na terenie Gminy , ponieważ są takie, które zostały założone na sieci a nie były 

używane od roku. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski mówił, że corocznie kontrolą objęte są 

hydranty zlokalizowane przy obiektach użyteczności publicznej ( szkoły, ośrodki zdrowia 

itp.) 

Radny Łukasz Orłowski mówił o konieczności przebudowy wjazdu na teren Jednostki PSP 

w Strykowie ponieważ woda z mycia samochodów pożarniczych wypływa na chodnik i ulice 

targową co stwarza niebezpieczeństwo zwłaszcza w okresie zimy. 

Radny Bogdan Walczak pytał Dowódcę JRG PSP czy są plany budowy nowej strażnicy w 

Strykowie? 

Radny mówił, że obecna lokalizacja jest uciążliwa dla mieszkańców Strykowa ze względu na 

używane sygnały dźwiękowe  przez samochody wyjeżdżające do akcji ratowniczych 

zwłaszcza w porze nocnej. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pozytywnie ocenił przedstawioną  przez Dowódcę 

informację. Negatywnie odniósł się do wypowiedzi radnego Walczaka  odnośnie uciążliwości 

używania sygnałów dźwiękowych przez straż przy wyjazdach do akcji ratowniczych. 

Ad. pkt. 2 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
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godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i w 

przedszkolu prowadzonych i przejętych do prowadzenia przez Gminę Stryków  
Podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z konieczności dostosowania zapisów tabeli 

określającej tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w szkołach i w przedszkolu do zmian następujących w systemie 

oświaty. Wdrażana reforma oświaty wprowadza, m. in. szkoły podstawowe 8 klasowe. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jak skończył się spór z ZNP o kółka zainteresowań? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków  odpowiedziała, że wg opinii prawnej 

kancelarii, koła zainteresowań nie stanowią formy pomocy psychologiczno-pedagogicznej w 

myśl zapisów Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 9 sierpnia 2017 r. 

koła zainteresowań mogą być prowadzone w ramach zadań statutowych szkoły. 

Głosowanie:7 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału S. O. i S. w Urzędzie Miejskim w 

Strykowie przedstawił projekt uchwały  w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek 

pomocniczych Gminy Stryków. 
Zgodnie z art. 12 ust. 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t. j. Dz. U. z 2016 r. poz. 487 z późn. zm.), rada 

gminy przed podjęciem uchwał w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 

gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, o których mowa w art. 12 ust. 1 

i 3 tej ustawy, zasięga opinii jednostki pomocniczej gminy. 

Zgodnie z art. 89 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 08 marca1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2017 r. poz.1875 ze zm.) opinia powinna zostać wydana w terminie 14 dni od dnia doręczenia 

projektu. Niewydanie opinii w terminie uważa się za przyjęcie projektu w przedłożonym 

brzmieniu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał o jakie jednostki chodzi? 

Pan Radosław Zaborowski odpowiedział, że o sołectwa. 

Radny Bogdan Walczak pytał co ze sprzedażą alkoholu w porze nocnej? 

Pan Radosław Zaborowski odpowiedział, że te uchwały, które są dziś przedstawiane rada 

musi podjąć natomiast co do ograniczenia sprzedaży alkoholu w porze nocnej , rada może 

podjąć ale nie musi. 

Głosowanie: 8 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy w temacie domu kultury po konsultacjach ze 

specjalistami zostało wypracowane stanowisko co dalej? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w związku z protestem, który 

wpłynął przygotowywane są materiały z wizualizacja tego obiektu w starym miejscu oraz 

wizualizacje w innych miejscach. Czas nagli ponieważ zadanie jest ujęte w budżecie na ten 

rok. Na początku czerwca powinna być gotowa prezentacja multimedialna. Jeżeli zostanie 

wybrany inny teren pod budowę domu kultury- wymagana będzie zmiana w planie 

zagospodarowania przestrzennego, jeżeli teren prywatny- wykup gruntów i też zmiana w 

planie. 

Radny Łukasz Orłowski zwrócił się z prośbą aby na skwerku przy ul. E. Plater posadzić 

drzewo. 

Radny proponował  na Placu Łukasińskiego wysadzić drzewka i zrobić pod skosem parking. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zaproponował aby Komisja szerzej zajęła się 

tematem zwracając uwagę na lokalizację przejść dla pieszych. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak      Przewodniczący 

    Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  

                                                                                 Rady Miejskiej 

Grzegorz Kozłowski  


